

LGTBIQ+FOBIAREN AURREAN, ANTOLAKETA KOLEKTIBOA!

LGTBIQ+fobiaren aurkako Nazioarteko Egunean, hetero-araua zalantzan jartzeagatik, sozialki ezarritako parametro bitarrak ez betetzeagatik eta bizitza bizigarri, duin eta askeak izan nahi izateagatik, bizi ditugun indarkeriak salatzen jarraitu nahi dugu!

LGTBIQ+ pertsonei eta haien kolektiboeinola erasotzen zaien ikus dezakegu, bai eta transfeminismoaren alde eta arrazismoaren aurka daudenei ere. Praktika hauek ez dira berriak. Baino azken urteetan jarrera kontserbadoreen aurrerapenak bultzatuta, indarkeriaren, eskubideen ukazioaren, kanporatzearen eta bazterketaren bidez areagotu egin dira. Dinamika hauek hemen, Euskal Herrian soilik ez dugupairatzen. Mundu osoan zehar hedatuta daude, eta mundu osoan aurrera egiten dute. Adierazpen eta intentsitate horien bidez, lan-prekarietatea, irregularitasun administratiboa, ikusezintasuna, esplotazioa eta arrazakeria bezalako indarkeriei aurre eginez, pertsona askok ihes egin behar dute beren bizitzak salbatzeko eta bizirauteko.

Testuinguru horren aurrean, LGTBIQ+ kolektiboen eta eskubideen defentsan zein justizia sozialaren alde lan egiten duten beste eragile eta mugimendu sozial batzuekin batera, hauek guztien arteko aliantzan sinesten dugu. Sexu- eta genero-anitzasuna aliantzan defendatu nahi dugu.

GUZTIAK BATERA GARAIEZINAK GARA!!!

INDARKERIA LGTBIQ+FOBO GUZTIEI AURRE EGITEKO, KALERA ATERA GAITEZEN!!!

¡ANTE LA LGTBIQ+FOBIA, ORGANIZACIÓN COLECTIVA!

En el día Internacional contra la LGTBIQ+fobia ¡queremos seguir denunciando las violencias que vivimos! por cuestionar la heteronorma, por no cumplir los parámetros socialmente establecidos de lo binario y por querer tener unas vidas habitables, dignas y libres.

Vemos cómo se ataca a las personas LGTBIQ+ y a sus colectivos, y a quienes están a favor del transfeminismo, del antirracismo. Estas prácticas no son nuevas. Pero en los últimos años se acentúan impulsadas por el avance de posturas conservadoras, ejercidas a través de la violencia, la negación de derechos, la expulsión y la exclusión. Estas dinámicas no solo la experimentamos aquí, en Euskal Herria. Está presente y avanza en todo el mundo, con expresiones e intensidades que fuerzan a muchas personas a huir para salvar sus vidas y a sobrevivir enfrentando violencias como la precariedad laboral, la irregularidad administrativa, la invisibilidad, la explotación, el racismo.

Ante este contexto, creemos en la alianza entre colectivos LGTBIQ+ junto a otros agentes y movimientos sociales que trabajamos en la defensa de derechos y por la justicia social. Deseamos defender en alianza la diversidad sexual y de género.

¡TODOS UNIDOS SOMOS MÁS FUERTES!

¡HAGAMOS FRENTE A TODAS LAS VIOLENCIAS LGTBIQ+FOBAS!